

Utvexling

Brev fra KD 30. april.

Innkommende studenter:

Departementet legger til grunn at norske universiteter og høyskoler vil legge alt til rette for å ta imot nye utenlandske studenter for studieåret 2020/21 i den grad det er mulig innenfor de til enhver tid gjeldende smitteverntiltak. Både opptaksprosessen, mottak, studiestart og undervisningsopplegg for internasjonale studenter høsten 2020 må selvsagt tilpasses smitteverntiltakene. Institusjonene må i den sammenheng vurdere hvorvidt det er mulig å gjennomføre campusbasert undervisning eller om undervisningen tilbys digitalt.

Utreisende studenter:

Hva gjelder utgående studentmobilitet for kommende semester legger departementet til grunn at vi så snart som mulig skal tilbake til en normalsituasjon. Institusjonene må vurdere de til enhver tid gjeldende sikkerhets- og smittevern hensyn både i Norge og i vertslandene, men innenfor den rammen disse gir er det departementets formening at institusjonene i størst mulig grad skal tilrettelegge for at studentene skal kunne reise på utveksling høsten 2020.

Ingen felles enighet i BOTT.

NTNU har gitt beskjed om at det ikke blir mobilitet til land utenfor Europa. Ligger an til å fatte en beslutning om Europa 29. mai (de har større fleksibilitet enn UiO når det gjelder frister for studentboliger)

UiT heller i retning av å si at det ikke blir noen mobilitet høsten 2020, de stiller spørsmål ved hvor forsvarlig det er å anbefale mobilitet i dagens situasjon

Både UiT og NTNU har fremdeles flere ti-talls studenter i utlandet som nå har vanskeligheter med å komme hjem.

UiB mener det er rimelig å si at mobilitet utenfor Europa ikke lar seg gjennomføre. Vil fatte beslutning 11. mai. Beslutning for studenter i Europa fatter de den 29. mai.

UiO har varslet at vi trenger å ta en beslutning ca. 1. mai (men SiO har gitt studenter utsettelse på kravet om å si opp hybel pr 1. mai).

Vi har noen dager på oss, men har en annen SiO-problemstilling som må løses, nemlig garanti for husleie for internasjonale studenter (dato). Flere av våre samarbeidspartnere i Asia, Australia, Nord-Amerika og Europa har gitt beskjed om at de ikke tar imot internasjonale studenter høsten 2020.

BOTT-rektorene har et nytt møte i kveld

Det er varslet at KD kommer med et nytt brev 7. mai.